
 

Vlissingen 21-10-2021 

Vragen ingevolge artikel-44 regelement van orde aan het college van GS door Robert Brunke van de fractie 

ProZeeland. De fractie van ProZeeland wil dat onze vragen mondeling worden beantwoord tijdens de 

eerstvolgende provinciale Statenvergadering. 

Toelichting: 

Rapport PFAS in de Rijkswateren, dr. Ir. Michiel T.O. Jonker, Universiteit Utrecht, april 2021 

Onderwerp: Uitblijven onderzoek PFAS door het RIVM  betreft de volksgezondheid. 

Tijdens de bijpraatavond hebben we kunnen vernemen dat het provinciebestuur nog geen opdracht had 

gegeven aan het RIVM voor onderzoek naar de gevolgen van PFAS voor de volksgezondheid. Het RIVM dient 

daar een opdracht voor te krijgen van het provinciebestuur en/of het Rijk. 

Vragen: 

1. Op welke datum is GS op de hoogte gesteld van de PFAS-vervuiling in de Westerschelde? 

2. Waarom heeft u het RIVM geen opdracht gegeven om een onderzoek in te stellen naar de 

volksgezondheid vanaf het moment dat u wist dat er een ernstige PFAS-vervuiling in de 

Westerschelde was geconstateerd? 

3. Voor zover bekend gaat de vervuiling nog steeds door, welke gevolgen heeft dit voor de 

volksgezondheid? 

4. Zijn ervoor zover bekend aan beide zijden van de oevers van de Schelde andere bedrijven dan 3M  

die voor gelijksoortige vervuiling kunnen zorgen? 

5. Heeft GS momenteel een idee hoeveel vervuiling via de Schelde en de Kanaalzone Zeeland 

binnenstroomt? 

6. Volgens OZ heeft de provincie de NVWA gevraagd onderzoek te doen naar de gevolgen van PFAS 

voor de voedselveiligheid, zijn de onderzoeksresultaten hier al van bekend? 

7. Heeft GS de RIVM-opdracht gegeven voor een onderzoek naar de gevolgen van zwemmen in de 

Westerschelde? 
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